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Onderwerp: Vaccinatie intramurale ggz

Urgentie: Hoog

Via (voor FEZ het betrokken MT-lid bij de Stuurgroep bekostiging corona), ontving ik bijgevoegde nota. In het algemeen
lijkt het me goed dergelijke nota’s met financiéle consequenties vooraf ook met FEZ te delen, zodat we constructief mee kunnen

denken over de genoemde opties en de budgettaire gevolgen. Voor nu zal ik per mail onze opmerkingen sturen. Kun jij zorgen

dat dit standpunt nog in de discussie in de stuurgroep naar voren komt, ofwel in een herziene versie van het memo terecht

komt? Ik weet niet of jij zelf morgen aanwezig bent bij het overleg, maar het is goed om te weten dat Erwin morgen niet

aanwezig is vanwege andere afspraken en deze punten dus niet in zal kunnen brengen.

Appreciatie FEZ:

Wij zijn een voorstander van de optie waarbij de personeels- en materiéle kosten onder de prestaties Meerkosten gedeclareerd
wordt. Dit heeft een aantal redenen:

¢ Ons standpunt is dat waar mogelijk er aangesloten moet worden bij de bestaande regelingen.
o Voor de Wiz is er al een regeling die het mogelijk maakt deze kosten te vergoeden, waardoor de eerste optie

(subsidieregeling voor allebei de domeinen) al af zou vallen. Tevens schetsen jullie dat er in de Zvw voor de

wijkverpleging ook al een regeling in voorbereiding in. Die regeling zou dan ook als basis voor de ggz kunnen

dienen.

+ Ten aanzien van de subsidieregelingen zijn ook kritische vraagtekens te plaatsen bij de administratieve lasten die dit zou

opleveren voor zorgaanbieders ofwel cliénten en zorgmedewerkers. Daarbij zou ik ook willen uitzoeken of het in dit geval
Uberhaupt een mogelijkheid is om een subsidie te geven, en of je dan niet op allerlei juridische bezwaren zou stuiten.

Dat moet helder zijn alvorens het als optie gegeven wordt.

+ Een subsidieregeling om de logistieke kosten van vaccinaties te dekken zou mijn inziens juist precedent werking kunnen

hebben voor andere sectoren (mogelijk ook buiten de zorg).

Tenslotte zijn we benieuwd naar de inschatting van de kosten voor deze regeling.


